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Ruziënde ziekenhuizen (commissievergadering AFE 8 februari 2021, rondvraag Ton Menke) 

PvdA OIJ vraagt Burgemeester Otwin van Dijk om advies over de situatie van de twee ziekenhuizen. 
 
Ton Menke: “Vorige week woensdag werd PvdA OIJ en velen met ons opgeschrikt door een bericht in de 
Gelderlander dat de vaatpatienten van Streekziekenhuis Koningin Beatrix (SKB) in Winterswijk voor 
operaties naar Enschede moeten en gaan. Dit als gevolg van een hernieuwde samenwerking met het MST 
in Enschede. We hebben als raad van de Oude IJsselstreek en als PvdA-fractie lang onze mond 
gehouden in het conflict tussen de ziekenhuizen om geen olie op het vuur te gooien. Maar de PvdA vraagt 
zich af of het geen tijd wordt dat de politiek zich gaat bemoeien met deze zaak. Maar is dit wijsheid? 
 
Want via minister van Rijn heeft onze burgemeester een verkenner voor de regio geregeld. En we willen 
de verkenner ook niet voor de voeten lopen. Daarom vroegen we aan burgemeester Otwin van Dijk: Welke 
politieke strategie moeten we volgen om de afbraak van de zorg in de Achterhoek te keren?” 
 
Daar reageerde burgemeester Otwin van Dijk als volgt op: Artikel De Gelderlander (10-2-2021). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Nieuwsbrief 10, maart 2021 

Voorwoord 
De eerste nieuwsbrief van het nieuwe jaar. In deze nieuwsbrief blikken we terug op de eerste maanden 
van het jaar 2021. Daarnaast kijken we ook vooruit: de verkiezingen voor de Tweede Kamer komen steeds 
dichterbij. We voeren campagne in het hele land en dus ook in Oude IJsselstreek. 
 
Mocht u vragen of ideeën hebben, suggesties en voorstellen willen doen, dan ontvangen we die graag.  
 
Veel leesplezier 
De redactie   
 
 
  

Verkiezingen 2021 
De campagneweken voor de verkiezingen zijn aangebroken!  
Als fractie vullen we elk weekend een hele hoop brievenbussen 
in de Oude IJsselstreek.  
 
Help je mee? Meld je bij het bestuur! We gaan voor: 

 Meer betaalbare woningen 
 Hoger minimumloon: naar € 14,- 
 Lagere zorgpremies 
 Investeren in zorgmedewerkers, leraren & politieagenten 
 Minder cadeaus voor aandeelhouders en multinationals 

 
Lees het verkiezingsprogramma PlanvoorNL hier. 
 
#EerlijkeToekomst 
 

 

 

 

 

https://www.gelderlander.nl/oude-ijsselstreek/burgemeester-otwin-van-dijk-achterhoeker-mag-niet-dupe-worden-van-ruzie-tussen-ziekenhuizen~a1fa004c/?fbclid=IwAR14CqoLgqRvUtVhX2c0tZDUZHcyCjLyrIX2xPuyWomEMzQkMlAiPc6a2nw
https://www.pvda.nl/verkiezingsprogramma-2021
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Woningbouw.. en gauw!  
Landelijk is het 1 van dé speerpunten van de PvdA: meer woningbouw. Hoeveel? 100.000 woningen! 
Als fractie zetten we al jaren in voor woningbouw. Jarenlang is door de gemeente op de rem gestaan voor 
nieuwe woningen, in de huur- en koopsector. Het resultaat wordt met de dag duidelijker: o.a. grote 
groepen starters en ouderen kunnen op geen passende woning vinden. Dat moet anders! 
 
In onze nieuwe aflevering van de podcast 12 Uurtje spreken gastheren Ton Menke en John Haverdil dan 
ook over het onderwerp woningbouw. En de titel is niet voor niets; Woningbouw.. en gauw! Het kan onze 
fractie niet snel genoeg gaan.  
 
Luister onze podcast via Spotify, de podcast app van Apple of deze link! 
 

Gebiedsvisie Gendringen (raadsvergadering 25 februari 2021, bijdrage John Haverdil) 

In de raadsvergadering van 25 februari stond de centrumvisie Gendringen op de agenda. Alweer in 2016 
werd de motie ‘Gendringen’ aangenomen. In de motie werd het college opgedragen om o.a.: 

 Om een integraal stedenbouwkundig en ruimtelijk plan voor de Grotestraat en omgeving 
te ontwikkelen; 

 Dat in het plan aspecten als herlocatie van basisonderwijs, leegstand en herbestemming 
van winkelvoorziening, huisvesting van zorg, horeca en wonen integraal een plek krijgen; 

In de afgelopen jaren door het college gewerkt aan de gebiedsvisie Gendringen. Het resultaat werd in de 
raadsvergadering van 25 februari 2021 besproken. In deze visie werden verschillende scenario’s op tafel 
gelegd. Het college vroeg aan de Raad om voorkeur uit te spreken voor scenario 2: het centrumlint.  
 
Lokaal Belang bracht samen met CDA en PRO! een amendement in waarin de raad zich niet uitspreekt 
voor één van de twee scenario's, maar wel instemt met de centrumvisie. 
 
Als fractie steunden we het amendement niet. John Haverdil: “Het college vraagt de raad zich uit te 
spreken voor een van de varianten. Dan doen we dat ook, wij steunen het college, met de kanttekening 
dat we geen geld over hebben voor de verhuizing. Dan zie ik liever dat we als gemeente de portemonnee 
trekken voor een nieuwe invulling van het Posthuis.” 
 
Het amendement kreeg de meerderheid, waardoor de raad geen voorkeur heeft uitgesproken voor een 
scenario, het gaat hierbij met name om de verhuizing van de Coop.  
 
 
 
  
 

https://www.buzzsprout.com/1213154/8020619?fbclid=IwAR0tmNvrdkK_382LtrJAMbOGK8etO73hH4jgSN5xCdFiQ-WBO-kzonvyedc
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De Fractie stelt voor: 
Wie: Willie Oort 
Rol: Fractie assistent, commissie Fysieke Leefomgeving en Algemene Zaken, Financiën en Economie 
 
Waarom lid van de PvdA? 
Na even gesnuffeld te hebben bij de SP, ben ik met hart en ziel lid geworden van de PvdA. Nu alweer 
meer dan veertig jaar geleden! De congressen van de PvdA in die tijd stonden bekend als roerig en 
onvoorspelbaar. Daar wilde ik wel bij horen. Leden die zelf nadenken en mee willen sturen. Zo moet dat. 
Een andere doorslaggevende reden was de actieve rol die de partij speelde (en speelt) om vrouwen bij de 
politiek te betrekken. Daar was de PvdA in die tijd ten opzichte van de andere partijen een echte voorloper. 
Je voelt je zo extra welkom. 
 
Mijn ervaring als raadslid en wethouder in Wisch en Aalten hebben duidelijk gemaakt dat je er moet zijn 
voor de mensen die het nodig hebben. Mensen die niet makkelijk voor zichzelf opkomen omdat ze dat 
eenvoudigweg niet kunnen of durven. Vaak zijn dat inwoners die het slecht getroffen hebben met 
gezondheid het vinden van werk en navenant kleine portemonnee. Op die manier iets kunnen betekenen 
heb ik als een voorrecht ervaren en krijg daar veel energie van. Ook nu als schaduw fractielid en in 
samenwerking met de Rooie Vrouwen is dat een belangrijke drive en motivering. 
 
Waar ga je voor? 
Ik ga voor samenwerking. Of het nu gaat om onderwerpen als armoedebestrijding, woningbouw, duurzame 
energie of ouderenzorg. In samenwerking ontstaan de mooiste dingen en biedt democratische legitimatie. 
En daar ben ik van! Met oog en oor voor wat de ander vindt en zegt. Dat vereist van een ieder respect en 
beheersing, Of dat nu binnen een fractie, gemeenteraad of in gesprek met inwoners is, samenwerking 
geeft het meest duurzame resultaat. Maar samenwerking geldt ook voor grotere onderwerpen. De 
woningbouwlocaties en uitleggebieden die ik als wethouder heb kunnen ontwikkelen zijn op die manier tot 
stand gekomen. Met zeggenschap en inspraak. De investering in tijd vooraf levert niet alleen begrip en 
commitment maar scheelt vaak ook bezwarenprocedures.  
 
Ik ben tweezijdig daar waar het in de politiek gaat om detail en de visie op lange termijn. Ben je van de 
stoeptegel of van de stip aan de horizon wordt vaak gezegd. Ik ben van beide. Ik ben van de praktijk en 
van het beleid. Het een kan trouwens niet zonder het ander. Het vraagt wel een scherpe geest en een 
onderscheidend vermogen. 
 
Ik krijg slechte zin van… 
dat hebben we al zo vaak geprobeerd, dat hoef je echt niet te 
proberen, dat lukt niet. Voor mij een stimulans om er mee aan de slag  
te gaan. Bovendien ben ik allergisch voor domme mensen. Mijn  
ervaring daarmee is bovendien dat dit zeker niet geldt voor mensen  
die minder opleiding hebben genoten. Integendeel. Mijn motto leen ik  
van niemand minder dan Einstein, hij zei: “ik ben niet geleerd, ik ben 
nieuwsgierig en stel veel vragen…” 
 
Wie stelt zich de volgende keer voor? 
Ik geef het stokje door aan André de Vries. 
 
 
 
 

 

 

 

 


